
FRØYA KOMMUNE 

 

MØTEPROTOKOLL 

 
 

Hovedutvalg for drift: 

Møtested: 
Kommunestyresalen 

Møtedato: 
14.05.2019 

Møtetid: 
09:00 - 11:50 

Av utvalgets medlemmer møtte 

7 av 7  

Fra og med sak:  17/19 

Til og med sak:  26/19 

 

 

Faste representanter i Hovedutvalg for drift i perioden 2015 - 2019 

 

Ap/Sv: 

Kristin Reppe Storø, leder 

Torbjørn Måsøval, nestleder 

Heidi Taraldsen  

Arne Ervik 

Frp, V, H og Sp: 

Halgeir Arild Hammer (V) 

Mona Elisabeth Olsen Skarsvåg  (FRP) 

Kristin Furunes Strømskag  (H) 

 

 

 

Faste representanter med forfall: 

 

 Ap/Sv: 

Torbjørn Måsøval, nestleder 

Arne Ervik 

Frp, V, H og Sp: 
 

  

 

Vararepresentanter som møtte: 

 

Ap/Sv: 

Roar Hammernes 

Eli Ann Karlsen  
 

Frp, V, H og Sp: 
 

  

 

Merknader: 

 

1. Innkalling til møte med saksliste ble enstemmig godkjent. 

2. Orientering vedr. Barnevern v/Aina Sørdal  

 

Underskrift: 
 

 

Kristin Reppe Storø Kristin Strømskag  
Leder Protokollunderskriver 

 

 

 

Siv-Tove Skarshaug 

Sekretær 
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HOVEDUTSKRIFT 
 

 

Utvalg:  Hovedutvalg for drift 

Møtedato:  14.05.2019 

 

 

SAKSLISTE 

 

 

Saksnr. Arkivsaksnr. 

  Innhold 
 

17/19 19/1246   

 GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA MØTE 26.03.19  

 

18/19 19/1274   

 REFERATSAKER  

 

19/19 19/1268   

 ÅRSMELDING 2018 - ÅRSBERETTNING OG ÅRSRAPPORET  

 

20/19 19/1271   

 ÅRSMELDING - KORTVERSJON 2018  

 

21/19 19/1163   

 GNR 21 BNR 39 BYGGESAK - RAMPE  

 

22/19 19/1082   

 RESSURSBEHOV VAR-SEKSJONEN  

 

23/19 19/14 Oppvekst sensitive saker  

 RESSURSBEHOV FOR BARN VED NABEITA BARNEHAGE 

 

24/19 19/1234 Oppvekst sensitive saker  

 RESSURSBEHOV FOR BARN VED SISTRANDA SKOLE  

 

25/19 19/1235 Oppvekst sensitive saker  

 RESSURSBEHOV FOR BARN VED SISTRANDA SKOLE  

 

26/19 19/602   

 ORIENTERING/SPØRRERUNDE  
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17/19   

GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA MØTE 26.03.19  

 

 

Vedtak: 

 

Protokoll fra møte 26.03.19 godkjennes som framlagt. 

 

Enstemmig. 

 

 

Forslag til vedtak: 

 

Protokoll fra møte 26.03.19 godkjennes som framlagt. 

 

 

 

18/19   

REFERATSAKER  

 

 

Vedtak: 

 

Referatene tas til orientering. 

 

Enstemmig. 

 

 

Forslag til vedtak: 

 

Referatene tas til orientering. 

 

 

 

19/19   

ÅRSMELDING 2018 - ÅRSBERETTNING OG ÅRSRAPPORET  

 

 

Vedtak: 

 

1. Årsberetning og årsrapport 2018 tas til orientering. 

2. Årsmelding – verbal del 2018 tas til orientering. 

 

Enstemmig. 

 

 

Forslag til vedtak: 

 

1. Årsberetning og årsrapport 2018 tas til orientering. 

2. Årsmelding – verbal del 2018 tas til orientering. 
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20/19   

ÅRSMELDING - KORTVERSJON 2018  

 

 

Vedtak: 

 

Årsmeldingens kortversjon tas til orientering. 

 

Enstemmig. 

 

 

Forslag til vedtak: 

 

Årsmeldingens kortversjon tas til orientering. 

 

 

 

21/19   

GNR 21 BNR 39 BYGGESAK - RAMPE  

 

 

Vedtak: 

 

Frøy eieendom as gis tillatelse til å opparbeide gangforbindelse/rampe mellom parkeringsplassen foran 

Kysthaven v. Rema og Sørveien. Tillatelsen gis på de vilkår som framgår av avtale mellom partene 

Det må etableres oppmerking og skilting av gangfelt over veien fra rampe til parkeringsplassen. 

 

Enstemmig. 

 

 

Hovedutvalg for drifts behandling i møte 14.05.19: 

 

Følgende omforente forslag til vedtak ble fremmet: 

 

Det må etableres oppmerking og skilting av gangfelt over veien fra rampe til parkeringsplassen. 

 

Enstemmig. 

 

 

Forslag til vedtak: 

 

Frøy eieendom as gis tillatelse til å opparbeide gangforbindelse/rampe mellom parkeringsplassen foran 

Kysthaven v. Rema og Sørveien. Tillatelsen gis på de vilkår som framgår av avtale mellom partene 

 

 

 

 

22/19   

RESSURSBEHOV VAR-SEKSJONEN  

 

 

Vedtak: 

 

1. Hovedutvalg for drift vedtar å opprette 100% stilling som VA-ingeniør ved enheten Bygg og 

Kommunalteknikk. 

2. Kostnader med stillingen dekkes inn over ansvar 5200-10100-345/353 og tas inn i årsbudsjettet og 

økonomiplan. 

3. Stillingen lyses ut snarlig. 
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Hovedutvalget ber om rapportering på prosjekter som etter opprettelse av denne stillingen tilbakeføres til 

eget hus, og en økonomisk oversikt på innsparinger knyttet til dette. 

Vi ønsker også en oversikt over hvordan utviklingen er med hensyn til saksbehandling innenfor fristen og 

dermed grunnlag for innkreving av gebyr. 

 

Enstemmig. 

 

 

Hovedutvalg for drifts behandling i møte 14.05.19: 

 

Følgende omforente forslag til vedtak ble fremmet: 

 

Hovedutvalget ber om rapportering på prosjekter som etter opprettelse av denne stillingen tilbakeføres til eget 

hus, og en økonomisk oversikt på innsparinger knyttet til dette. 

Vi ønsker også en oversikt over hvordan utviklingen er med hensyn til saksbehandling innenfor fristen og 

dermed grunnlag for innkreving av gebyr. 

 

Enstemmig. 

 

 

Forslag til vedtak: 

 

1. Hovedutvalg for drift vedtar å opprette 100% stilling som VA-ingeniør ved enheten Bygg og 

Kommunalteknikk. 

2. Kostnader med stillingen dekkes inn over ansvar 5200-10100-345/353 og tas inn i årsbudsjettet og 

økonomiplan. 

3. Stillingen lyses ut snarlig. 

 

 

 

23/19 Oppvekst sensitive saker Ofl §13 jfr. fvl §13 

RESSURSBEHOV FOR BARN VED NABEITA BARNEHAGE  

 

 

Vedtak: 

 

1. Hovedutvalg for drift tar saken til orientering. 

2. Rådmann bes finne ressurser til å dekke uforutsett utgift tilsvarende 100% assistentstilling ved 

Nabeita oppvekstsenter ved revidering av budsjett for 2019. 

 

Enstemmig. 

 

 

Hovedutvalg for drifts behandling i møte 14.05.19: 

 

Votering: 

 

Pkt 3. Falt enstemmig. 

 

 

Forslag til vedtak: 

 

1. Hovedutvalg for drift tar saken til orientering 

2. Rådmann bes finne ressurser til å dekke uforutsett utgift tilsvarende 100% assistentstilling ved Nabeita 

oppvekstsenter ved revidering av budsjett for 2019. 

3. Utgift innarbeides i budsjett/langtidsplan 
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24/19 Oppvekst sensitive saker Ofl §13 jfr. fvl §13 

RESSURSBEHOV FOR BARN VED SISTRANDA SKOLE  

 

 

Vedtak: 

 

1. Hovedutvalg for drift tar saken til orientering 

2. Rådmann bes finne ressurser til å dekke uforutsett utgift tilsvarende 100% assistentstilling 

(ergoterapeut) for høstsemesteret ved Sistranda skole ved revidering av budsjett for 2019 

 

Enstemmig. 

 

 

Hovedutvalg for drifts behandling i møte 14.05.19: 

 

Votering: 

 

Pkt 3. Falt enstemmig. 

 

 

Forslag til vedtak: 

 

1. Hovedutvalg for drift tar saken til orientering 

2. Rådmann bes finne ressurser til å dekke uforutsett utgift tilsvarende 100% assistentstilling 

(ergoterapeut) for høstsemesteret ved Sistranda skole ved revidering av budsjett for 2019 

3. Utgift innarbeides i budsjett/langtidsplan 

 

 

 

25/19 Oppvekst sensitive saker Ofl §13 jfr. fvl §13 

RESSURSBEHOV FOR BARN VED SISTRANDA SKOLE  

 

 

Vedtak: 

 

1. Hovedutvalg for drift tar saken til orientering 

2. Rådmann bes finne ressurser til å dekke uforutsett utgift tilsvarende 100% assistentstilling 

(ergoterapeut) for høstsemesteret ved Sistranda skole ved revidering av budsjett for 2019 

 

Enstemmig. 

 

 

Hovedutvalg for drifts behandling i møte 14.05.19: 

 

Votering: 

 

Pkt 3. Falt enstemmig  

 

 

Forslag til vedtak: 

 

1. Hovedutvalg for drift tar saken til orientering 

2. Rådmann bes finne ressurser til å dekke uforutsett utgift tilsvarende 100% assistentstilling 

(ergoterapeut) for høstsemesteret ved Sistranda skole ved revidering av budsjett for 2019 

3. Utgift innarbeides i budsjett/langtidsplan 

 

 

 

 

 



7 

26/19   

ORIENTERING/SPØRRERUNDE  

 

Melding om delegert vedtak – PPT i Sør-Fosen – Oppsigelse av avtale 

Ballbinger (Se vedlegg) 

Plassbehov ved Parkeringsplass Hamarvik 

Hendelse Nabeita oppvekstsenter 

Storforeldremøte 04.06.19 kl. 20.30 

Notat Befaring av fylkesveier, kommunale veier og parkering 03.06.19 kl. 09.00 

 

Rep. Mona Olsen Skarsvåg:                          Kommunen har fra 01.01.2019 vedtatt nye VA-forskrifter som 

                                                                        medfører tvungen bruk av vannmåler. Teknisk avdeling opplyser at 

                                                                        inntil kommunen har fått på plass systemer for å kunne betjene dette 

                                                                        administrativt vil det ikke være mulig å få beregnet vann- og 

                                                                        avløpsgebyrene på grunnlag av målt forbruk. 

Når kan man forvente at dette blir satt i praksis? 

 

Rådmann:                                                      Spørsmålet svares ut i neste møte.                    

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


